



MEMBER NOTICE – Water Suspension on 25 Mar 2015 (Wed)

Dear Members,

Due to Pipe Replacement work on **25/03/2015** by Water Supplies Department,
Club will be affected from **09:00 am - 5:00 pm**.

Water supply will be **switched off** until the completion of the replacement work. The Club Restaurant and Garden Bar will be provided a limited menu during the period. Bathroom water and toilet flush will be switched off at the same time.

We apologize for any inconvenience caused.

Club Management.

Hebe Haven Yacht Club

會員通告 - 暫停食水 2015年3月25日(星期三)

親愛的會員：

由於水管更換工程，本會食水供應將在 **2015年3月25日 早上 09:00 至下午 5:00** 暫停。

工程期間供水將**完全暫停**，直至工程完成。會所餐廳和花園酒吧在工程期間維持有限餐牌服務。浴室及廁所供水亦同時暫停。

不便之處,敬請原諒。

會所管理層

白沙灣遊艇會



Get our first-hand news on Facebook and Twitter! 在 Facebook 及推特網上接收我們的第一手消息吧！

To ensure you receive HHYC emails, please add hyc@hhyc.org.hk to your address book. 為確保閣下能收到白
沙灣遊艇會的電郵，請將 hyc@hhyc.org.hk 加入至閣下之通訊錄。

If you have recently changed any personal contact particulars, please feel free to contact us either by email:
membership@hhyc.org.hk or fax to 23581017. 如閣下最近變更了聯絡資料，請電郵到 membership@hhyc.org.hk
或傳真到 23581017 通知我們